
Loggbok från Svalbard 

 

Hej igen  

Dags för hemresa. Vi har haft några riktigt härliga och produktiva dagar här på Svalbard. Totalt sett 

en väldigt lyckad expedition. Faktum är att det är mycket som ska stämma för att bojarna ska upp till 

ytan efter drygt ett år på havets botten. Mycket kan gå fel, men, en av dem kom upp och vi lyckades 

hitta den. 

Även om Ny-Ålesund ligger avlägset till så är det helt fantastiskt att vakna upp till vyerna i Arktis. Den 

biologiska tiden har börjat ebba ut här upp och förbereder sig för fem månaders totalmörker. Jag tror 

att om man vill uppleva det biologiska livet så bör man vara här i juni/juli. Men, naturen är nog lika 

vacker här oavsett årstid. 

Samarbetet har fungerat alldeles utmärkt, och vi ser alla fram emot att samarbeta med något 

liknande igen. 

Dagen har annars bestått i att resa hem, först en liten 16-sitsig Dornier från Ny-Ålesund till 

Longyearbyen. Därefter väntan i ca två och en halv timme på Norwegian till Oslo, en flygtur på tre 

timmar. Sen direkt till Stockholm. 

 

Tack för denna gång 

Lasse 

 

Några bilder från planet 



 

 



 

 


